
B&OI Orientering 

 

REFERAT FRA STYREMØTE 6/2023 DEN 18.OKT.  

 

Til styremedlemmer m/vara, utvalgsledere og valgt valgkomite:  

Marianne Pettersen, Ann Trude Mohus, Mart W Kure, Jakob Hunstad, Lotte Myklemyr, Morten 

Selnes, Marte F. Berge, Carl B Bjørseth, Arne Kristian Nordhei, Torkel Irgens,   

 

Referatet legges ut på klubbens hjemmeside, samt sendes til kontroll-komiteene og valgt valgkomite 

 

Sak 49  Info og godkj/gjennomgang av referat fra styremøte 27.04.2023: 

 
- Status forvaltningsavtale tilknyttet skolegårdskart i Bodø kommune (ms følger opp) 
- 30 nye touchfree-enheter innkjøpt, med nr fra 73-107 (-86, 89, 90, 98 og 99) samt en 

ekstra start-enhet. Merk TP finish har nr 90 
- Vedlikeholdsarbeid på bua i Hammarlia; utsettes til våren (lme) 
- Vaktavtalen med Bodin vgs; ingen aktuell vaktoppegg før tidligst i 2025 pga ombyggng 

mm, og kommende styre må følge opp dette med administrasjonen  
- Politiattestordningen (mp følger opp) 
- Oppfølging av skolene, jf sak 39 (ikke fått fulgt opp, MP vil bidra videre) 
- Reisefordelingsmidler for 2022, Ikke mottatt fra Sandnes , men vi har fått fra NOF i 2023 
- Vinter-treningsopplegg (IRU møtes 19.10. og sender ut nærmere info) 
- Lotte, Marianne og Ann Trude deltok på NIF kurs i styrearbeid, nyttig og NIF tilbyr andre 

nyttige kurs 
- Nettsideansvarlige, jf sak 45,  vi avventer om AKN tiltak fungerer 
- Oppfriskningskurs/bruk av kart og kompass for en gruppe i nov? (mp spør noen direkte) 
- TurO og Stolpejaktavslutning 27.10. alle medlemmer innkalles til dugnad/hjelpe til 
- KM Distansenormen sendt til NOOK for oppdatering, mwk og mp følger opp dette 
- Bodøidrettens møteplass 19.10. kl 17-20 (ms og lme er påmeldt) 
- Rapport og utbetalingsanmodning til Sparebanken/ANmedia (atm/lme) 
- Underveis/sluttrapport aktivitetsmidler/utstyr støtte er sendt Bodø kommune (lme) 
- Søknad om arr.støtte NM2024 er sendt Bodø kommune (ms) 
- Søknader sendt til Equinor  (atm/lme) 
- I 2024 blir NM 2024 klubbens store felles dugnad der alle medlemmer bli involverte 
 

Sak 50 Klubbens bemanningsansvarlige for NM 2024 i Sprint  
Styret må fatte vedtak om hvem som kan bistå fra klubben i arbeidet med å sørge for fylle 
opp bemanningsbehovet. Foreløpig er det laget en navneliste, med epost og tlf nr, og som 
kan benyttes til å spørre personer. Vi begynner å få de fleste arbeidsgruppelederne på plass, 
og Marianne Pettersen påtar seg denne oppgaven for B&OI og vi må få oppnevnt medhjelper 
fra Tverlandet IL o-gruppe. Nåværende bemanningsliste suppleres med tur-o deltaker og 
stolpejegere etter 27.10. 
 

Sak 51 Banas idrettsdag i 4.-5.nov i Bodø Spektrum 
 Flg har meldt seg som medhjelpere:  

Elisabeth Rekkedal/Lars Fredrik Martinussen,  Regula Høsli (par økter), Jakob Hunstad 
Marianne Pettersen (en av dagene), Lotte Myklemyr (en av dagene), Arnt Jørgen Lande 
og Ann Trude stiller på søndag. Vi har flere ungdommer som forventes å bidra. 
Marianne tar et ansvar for klargjøring og oppsett av labyrinten på fredags kvelden. 
Nødvendig utstyr som er blitt befinner seg i Hammarliabua. 



Sak 52 Klubb-kveld med info om NM 2024, samt innendørs oløp og sesongmarkering 
Marit kontakter IRU som legger inn en tirsdag i siste halvdel av november til dette, samt 
foreslår for løypelegger/løpsleder for et event innendørsoløp. Vi spør om å få bruke lokaler 
på Bodin til innendørsløp og sommer o-sesongavslutning.   
Styret sørger for bespisning, og kvelden nyttes også til å gi medlemmer NM 2024 info. 

 
Sak 53 Klubbens tilbud om aktiviteter under EuroGym 2024? 

Jf e-post til klubben fra BIR om dette. Eurogym og European Gym for Life Challenge er et 
breddearrangement for ungdom i alderen 12-18 år, og skal foregå 12.-19.juli 2024, og alle 
delatkerne skal innom 4 forskjellige worshops/aktiviteter som skal foregå mellom 15.-18.juli, 
foregå på formiddagen og vil være et lønnet arbeid. Det legges opp til store grupper samtidig. 
Klubben vil også i 2024 har et stolpejakttilbud i Bodø sentrum som vil være tilgjengelig 24/7, 
men kanskje noen ungdommer kunne påta seg å lage et enkelt gate-o-løp for eksempel i 
Bodøsjøområdet eller ved andedammen Nordland kultursenter (ala WOC-dagen i 2023) og 
som ungdommene kunne få prøve seg på? Mottatt henvendelse sendes ut til alle i styret.         

 Jakob Hunstad påtar seg å planlegge dette, sammen med medhjelper(e). 
 
 
Sak 54 Valgkomiteens oppdrag til årsmøtet 2024  

Ettersom ingen av valgkomiteens medlemmer hadde anledning til å møte, så ber vi de om å 
foreslå et passende tidspunkt og så kombinerer vi neste styremøte med dette når vi starter 
planleggingen av årsmøtet  2024. 
 

Sak 55  Event  
- Neste styremøte blir i siste halvdel av november, fokus på årsmøtesaker 
- Status søknad, festetomt til Hammarliabua (Spør Geir om har kan sjekke status) 
- Kort NM 2024 info ble gitt. 

 
 

(Referat fra Styremøte 6 18.10.2023) 


